
Делегат Младен Иванић поставио је питање Савјету министара БиХ које гласи: 

„Какав је став Савјета министара о краку Јужног тока кроз Републику Српску? Колика 

је, по мишљењу Савјета министара БиХ, реалност овог пројекта, временска димензија и 

како га мисле подржати? 

 


